
 
Notulen vergadering van ´´Stichting Buurtmensen´´. 
 
Datum   5-9-2018  
Plaats   Astrid 
Tijd  19.15 – 10.00 uur  
Aanwezig Elly Rouwenhorst-Martin, Ria Mulder, Adri Bosma, Frans Weijland en Astrid Roukema 
Voorzitter Elly Rouwenhorst-Martin 
Notulist Astrid Roukema 
 
Elly opent de vergadering: 
 
Ingekomen post:  
ING Bank 
Factuur SVA 
Mail Silvia Ratering 
 
De mail van Silvia Ratering gaat over een crowdfundingcampagne voor een 
muziektheaterprogramma. Wij kunnen hier niets mee. 
 
Tijdstip vergaderen, wij zullen het tijdstip laten afhangen van het werkschema van Adri. 
 
Evaluatie kinderspelen. 
Wij hadden de afspraak gemaakt met Alie van de wijkraad om dit gezamenlijk te doen. 
De opkomst was erg slecht, erg jammer was heel veel energie in gestoken. Wij als Stichting 
Buurtmensen doen dit niet meer en willen alleen als vrijwilliger hieraan meewerken. 
 
Status vrijwilligersuitje Park Hoge Veluwe op 26-9-2018 
Het programma is als volgt, half vier verzamelen bij het Buurthuis aan de Maasstraat. 
Dan met de bus naar het Park de Hoge Veluwe waar fietsen klaarstaan voor ons. 
Wij gaan dan naar een plek waar de herten te zien zijn.  
Om ongeveer half zes gaan we terug naar het Buurthuis, waar wij een drankje en hapje zullen krijgen. 
Er zal voor iedere passagier uit de bus een leuke tas met aandenken van het park zijn. 
 
Status busrit Het Kristal 12/9/2018. 
Het Kristal heeft 27 mensen die met ons meegaan. Met de vrijwilligers en anderen die zich hebben 
aangemeld is de bus weer vol. 
 
Status busrit de Berghorst 17/10/2018 
Een week van tevoren zullen zij doorgeven hoeveel passagiers zij hebben voor de bus. Dan kunnen 
we deze eventueel aanvullen. 
Frans en Astrid zullen in oktober tehuizen gaan bezoeken voor november en januari. 
 
Burendag 22/9/2018 
Bij Sainte Marie zullen wij gaan helpen bij een BBQ van 11.00 – 15.00 uur. 
De kosten hiervoor zijn 7,50 p.p.  
Tot nu toe is er weinig respons van Sainte Marie over hoe of wat.  Elly zal hier weer achteraan gaan. 
Wij gaan niet helpen bij de Viermaster m.b.t. een kraampje in het Zuiderpark. 
Volgens jaar moeten wij misschien als Stichting zelf iets organiseren voor de Burendag. 
 
Rondvraag 
Frans heeft de aanvraag van het Kansfonds ingeleverd. 



Verder is er een aanvraag gemaakt voor Het Hoge Land. Ria zal deze doorlopen en samen met Frans 
ondertekenen en dan wordt het ingediend. 
 
De website moet worden aangepast het nummer van de KvK is niet volledig en eventueel het IBAN 
nr.  
 
Frans heeft een aanvraag voor de Rabobank maar dit is ingewikkeld omdat wij daar geen rekening 
hebben. 
 
Voor het interview bij de wijkraad zal een vrijwilliger worden gevraagd. Het hele bestuur kan die dag 
niet. Frans zal dit vrijdag 7 september regelen bij de koffieklets. 
 
Volgende vergadering 2 oktober 10.00 uur bij Sainte Marie. 
 


